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Protokoll nr. 9/22 fört vid Eurasierklubbens styrelsemöte den 15 augusti
kl.19.00 via Zoom.
Närvarande: Göran Björkman, Kicki Svalin, Sanna Carlsvärd, Lena 
Lindahl, Frida Lindblom och Inger Johansson
Frånvarande: Cathy Baudeau, Åsa Juntti, Marlene Junholt och Sara

  Åsberg.

§ 104 Mötets öppnande.
Ordförande Göran Björkman hälsade välkommen och öppnade mötet.

§ 105 Val av justerare.
Vald Frida Lindblom.

§ 106 Dagordningens godkännande.
Förslaget  godkändes.

§ 107 Föregående protokoll.
Protokollet från sista styrelsemötet den  20 juni ska ha nr 8/22 och närvarande
var även Sara Åsberg. Efter denna rättelse godkändes protokollet.

§ 108 Ekonomi.
Är nu klart med banken så vår kassör Lena Lindahl är godkänd firmatecknare.
På transaktionskonto finns till dags dato 120153:-, hälsokontot 24083:- 
och placeringskontot 194129:-

§109 Skrivelser
SKK erbjuder Distanskurser och Fysisk avelskonferens. Ingen deltager
från oss.
SKK rastorget gällande eurasiermonter vid Stockholms Hundmässa.
Har ingen huvudansvarig för montern ännu men styrelsen försöker genom
annonsering på FB och telefon få tag i medhjälpare. Anmälan senast 30/9.
SSUK önskar att klubben gör reklam för Höganäs och Sundsvallutställning.
Vi lägger ut det på vår hemsida.
SKK hundsport Kastarationsartikel. Överlämnar till Eurasierbladet.
SKK för nominering av Förtjänsttecken och Hamiltonblanketten till person
som arbetat aktivt inom klubben i minst 10 år. Tänker på till nästa möte.
SSUK Utbildning av handledare till uppfödarutbildning vidare till AK.
SKK 200 analys gällande BPH kommer att finnas tillgänglig på vår hemsida 
Från medlem gällande tystnadsplikt. Se under § 111 övriga frågor.
SLU Förbättrad smärtlindring till digivande tik. Kopia till AK. 

§ 110 Rapport från kommittéerna.
a) PR & aktivitetkommitté. Ingen ansvarig närvarande men förvaringen av 
montersakerna till My Dog är inte klart. Tröjor och muggar har
 annonserats ut till försäljning på  FB och kommer även på vår hemsidan.
Söker via FB medhjälpare till monter på Hundmässan.
b) Utställningskommittén. Den ekonomiska redovisningen från specialen



kommer i höst. Morokulien är kontaktad men ej fått svar.

c) Avelskommitté. Styrelsen föreslår att valpkullar och avelshundar
som utannonseras genom klubben ska följa RAS. Detta och flera ämnen 
kommer att diskuteras på Avelskonferensen i slutet av oktober. 
Mentorgruppen kommer att startas upp igen nu i höst.

d) Hundhostan. Vi har fått svar från  Schweiz labbet som inte kunde
identifiera någon genetisk defekt och inte heller bekräfta att detta är PCD. 
Kontakt kommer att tas med SKK hur vi ska gå vidare med denna fråga.

e) MH-BPH kommittén. BPH analysen är klar och kommer att gås igenom
på Avelkonferensen där inbjuden sakkunning från SKK kommer att föreläsa.
Styrelsen beslutat att höja sponsringen för BPH till 400:- Gäller från 15/8 
och t.o.m. årsmötet.

f) Redaktionen har ständigt brist på reportage. Flera nya medlemmar har
 tillkommit i redaktionen. 

g)  Detaljerad arbetsordning och rekrytering av kommittéer. En ny
arbetsordning har tillkommit gällande BPH. De som finns utarbetad sedan 
gammalt är också bra och det mesta som står där gäller fortfarande. Alla
som är i en kommitté bör läsa igenom och diskutera sin grupps arbete.

§ 111 Övriga frågor.
Tystnadsplikt gäller för styrelsen även mot klubbens kommittéer.
 Allt måste vara protokollfört och justerat. Ibland krävs det en större
 öppenhet och då ska ordförande kontaktas innan uppgifter lämnas ut.

Almanackan kommer likt förra året att sammanställas av Amanda Johnsson

§ 112 Nästa styrelse möte onsdag den 21/9 kl. 19.00 via Zoom

    Vid protokollet Ordförande Justerare

   Inger Johansson                                       Göran Björkman                                    Frida Lindblom    
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